

Referat af bestyrelsesmøde den 14. januar 2025

Til stede: Per, Dennis, Jan, Vitus, Lise, Kasper, Henrik, Katrine, Thomas

Afbud: Annette

1. Godkendelse af referat fra sidste møde.

Godkendt.

2. Opfølgning på actions:

a. Oplæg til indkøb af klubbetøj til juniorer og træner /Vitus

I proces – Vitus arbejder på det..

b. Sætte datoer på årshjulsaktiviteter og navne

i. Klubbesøg, Slangerup/Jan

Jan arbejder på det.

ii. Klubaftener, Dennis og Lise

Tre klubaftner er/har været planlagt. Søren Schmidt fortalte om Everest i November. I Januar er det foredrag om Sirius. Senere i foråret er der foredrag ved Henrik og Line om faldskærmsudspring.

c. Indkøb af Moonboard. Thomas

Tobias arbejder med Ballerup Kommune på at få byggetilladelse. Tension Board II kunne være en mulighed som alternativ til et Moon board, men er lidt dyrere. Når tilladelse foreligger kan dialog mellem arbejdsgruppe og bestyrelse afklare, om der er råd til et Tension Board.

3. Status på juniorhold og børnehold

a. Juniorhold /Vitus

Det går godt. God træning, engagerede deltagere og trænere.

i. Venteliste?

Kun fire på ventelisten lige p.t., så det er godt, og juniortrænerne har styr på det. Dennis har arbejdet på en venteliste i Klubmodul, der kan bruges både til børne og juniorholdet. Oplæg er sendt ud til trænere.

ii. Ekstraordinære aktiviteter for juniorholdet /Per, Annette

Der er sat ekstra penge af på budgettet til aktiviteter som de kunne finde på på holdet.

b. **Børnetræner /Annette**

Det går fint. Alle virker glade, og de ældste børn på holdet er begyndt at sikre hinanden på topreb.

i. **Venteliste?**

Se ovenfor hos juniorholdet.

ii. **Ekstraordinære aktiviteter for børneholdet /Per, Annette**

Der er sat ekstra penge af på budgettet til aktiviteter som de kunne finde på på holdet.

4. Status på væg /Per

a. **Indendørs**

Der er skiftet rundt på bemanningen i Ballerup Kommune, så fremdriften har ikke været helt så stor, som håbet. Men der er fremdrift, og Force skal ud og lave træktest af væggen, men der skal også laves Statik beregninger for de nyere dele af væggen. Ang. Forsikring, så er vi dækket ansvarsmæssigt gennem Dansk Klatreforbund.s forsikring hos DIF. Den gælder både medlemmer og gæster. Så muligvis behøver Ballerup Kommune ikke at tegne en ekstra forsikring. Ballerup Kommunes forsikringselskab skal i dialog med DIFs forsikringselskab. Vi overvejer også muligheden for at tegne en bestyrelsesforsikring og en medlemsulykkesforsikring.

b. **Udendørs**

Jan har fået svar fra Unisport vedr. Hængernes fastgørelse i væggen, og de mener væggen lever op til normen. Jan undersøger videre, og vi overvejer at sætte en ekstra bolt på indersiden, ifm. Vi alligevel skal vedligeholde hængere og karabiner når foråret kommer.

5. Generalforsamling:

a. **Afholdes Onsdag d. 19/2.** Der skal indkaldes senest 19/1, Per/Dennis

b. **Dennis, Thomas og Annette er på valg.** Thomas og Annette genopstiller. Kasper kan ikke længere være junior suppleant, da han er fyldt 18. Han stiller op til den sidste bestyrelsesplads som repræsentant for elite-klatrene. Dennis vil gerne fortsætte som ressource person i bestyrelsen, som sekretær, kontingentopkrævning, altnuligmand og tovholder for PLØKS Open.

c. **Budget – herunder forslag til kontingent**

Budget er gennemgået og bliver fremlagt på generalforsamlingen. Vi fastholder budget til ombygning og moon board. Vi foreslår at fastholde kontingent uændret på 800 for voksne, 600 for børn og unge under 18 år, og 0% i familierabat.

d. **"Bestyrelsens tanker for det kommende år".** Vi gennemgår årshjulet på generalforsamlingen. Per/Dennis

e. **Forslag om prof. Rutebyggere ?**

Vi tager det som et debatpunkt til generalforsamlingen. Ikke for at træffe en egentlig beslutning om hvor meget, eller hvor hvor mange penge, men for at få en debat om fordele og ulemper ved professionelt rutebyg, og give bestyrelsen et kvalificeret input til det kommende arbejde for 2025.

f. **Andet ?**

Vitus, Alfred og Emil ønsker nogle flere Wide-boyz (crack) greb. Der er sat kr 50.000,- af på budgettet og det er rutebyggerudvalgets kompetence at beslutte, hvad de skal bruges til.

6. **Forslag om træningshold og evt. tilskud fra klubben /Thomas**

Vi er interesserede, men det skal ikke være et stort hold i den normale åbningstid. Både fredage og lørdage er åbne. PLØKS sponsorerer med 10.000,- til forårshold(ene)

7. **Workshops for klatreskader**

Det vil vi gerne. Kasper tager kontakt til Dennis fra Klatreskader.DK og til Klatreforbundet. Oplægget er at deltagere betaler for alle tre foredrag. Prisen i oplægget er kr 300,- PLØKS sponsorerer kr 100. pr deltager.

8. **Gensidig orientering**

Klubbsøg i Skorstene i Alberstlund var en success. 8 PLØKSere deltog.

Vi har to klatrere med synshandikap, der gerne vil klatre udenfor normal åbningstid. Da de ikke kan se, er hørelsen vigtig for sikkerheden, hvorfor det er vanskeligt at klatre i den normale åbningstid, hvor der er meget larm i hallen. De spørger derfor om, de kan få en nøglebrik. Sikkerhedsudvalget tager en snak med de to og vurderer om, de er tilstrækkeligt erfarne, til at det er forsvarligt, at de klatrer på egen hånd.

9. **Næste møde**

Torsdag den 6. marts kl 18.00 hos Per. Aakjers Allé 26, 2860 Søborg.